



“ເມື່ອເລີ່ມຕົ້ນນັ້ນພຣະເຈົ້າໄດ້ເນລະມິດສ້າງຟ້າແລະແຜ່ນດິນໂລກ” ປາກ 1:1

ພຣະເຈົ້າສ້າງມະນຸດ ດ້ວຍຜຸ່ນຂີ້ດິນ... ແລະມະນຸດມີຄວາມສຳພັນກັບພຣະເຈົ້າ ປາກ 1 ບົດທີ 2-3

ມະນຸດໄດ້ຮັບບລິດທີ່ຈຳເລືອກລະຫວ່າງ ຄວາມດີກັບຄວາມຊົ່ວ... ລະຫວ່າງການເຊື່ອຟັງຫຼືບໍ່ເຊື່ອຟັງ ພຣະບັນຍັດຂອງພຣະເຈົ້າ ປາກ 2:16-17

ມະນຸດໄດ້ເລືອກເອົາຄວາມຊົ່ວ... ຄືເລືອກທີ່ຈະຄັດຄ້າສັ່ງຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຂົາຈຶ່ງໄດ້ສູນເສຍຄວາມ ສະໜິດສະໜີມັກພຣະເຈົ້າເພາະພຣະອົງເປັນຜູ້ບໍລິສຸດຂຶ້ນກ່ຽວ ຂອງກັບຄວາມບາບບໍ່ໄດ້... ມະນຸດຈຶ່ງຖືກຕັດຂາດຈາກພຣະເຈົ້າຕະຫຼອດມາ ປາກ 3:11, 23-24

ຕໍ່ມາມະນຸດໄດ້ມີລູກດຶກທະວີຄຸນຂຶ້ນຢ່າງ ຫຼວງຫຼາຍເທິງແຜ່ນດິນໂລກ..... ແຕ່ສັງຄົມມະນຸດເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມ ຊົ່ວຮ້າຍ ປາກ 6:5-7

ເພາະເຫດຄວາມຊົ່ວຮ້າຍນັ້ນ ພຣະເຈົ້າຈຶ່ງ ໄດ້ທຳລາຍມວນມະນຸດດ້ວຍການໄຫ້ນໍ້າ ຖ້ວມໂລກ ປາກ 6:17

ຫຼັງຈາກນັ້ນມະນຸດໄດ້ພົ້ມທະວີຂຶ້ນແລະເຮັດຄວາມຊົ່ວອີກ ລລວ 18:25

ພຣະເຈົ້າໄດ້ເລືອກຊົນຊາດ ອີສະລາເອນໄວ້ສະເພາະເພື່ອໃຫ້ ພວກເຂົາບິວລະບັດຮັບໂຊ້ພຣະອົງ ແລະພຣະເຈົ້າປະທານພຣະບັນຍັດ ໃຫ້ແກ່ພວກເຂົາ ປາກ 17:1-9 ອພຍ 20:1-17



ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກແລະຄຸ້ມຄອງຊົນຊາດ ອີສະລາເອນນັ້ນ ແລະສັ່ງພວກຜູ້ປະກາດ ພະທຳໄປສອນພະບັນຍັດແກ່ພວກເຂົາ... ຍສມ 7:25-26

ແຕ່ພວກເຂົາໄດ້ກະບົດຕໍ່ພຣະເຈົ້າແລະ ໄດ້ຂ້າພວກຜູ້ປະກາດພະທຳນັ້ນ ມທ 23:29-33

ພຣະເຈົ້າໄດ້ສັ່ງໃຫ້ຊາດອີສະລາເອນຖະຫວາຍ ເຄື່ອງບູຊາ(ຄືລູກແກະ)ເພື່ອໂຕ່ປາບຂອງ ພວກເຂົາ... ລລວ ບົດທີ 4-6

ດັ່ງນັ້ນພຣະເຈົ້າ(ຄືພຣະບຸດ)ຈຶ່ງໄດ້ສະເດັດຈາກຟ້າສະຫວັນລົງມາ ບັງເກີດເປັນມະນຸດ ຟລ 2:5-11

ພຣະເຊ໋ອງໄດ້ສະເດັດຈາກຟ້າສະຫວັນລົງ ມາບັງເກີດໃນຕອກສັດຢູ່ທີ່ບ້ານແຫ່ງນຶ່ງຊື່ ເບັດເລເຮັມ ລູກ 1 ບົດທີ 1-2

ພຣະເຈົ້າໄດ້ເລືອກຍິງສາວພິມມະຈາລິຄົນ ນຶ່ງໄວ້ເພື່ອໃຫ້ກຳເນີດພຣະກຸມມານເຊ໋ອງ ຍິງຄົນນັ້ນຊື່ວ່າ ມາລິອາ ລູກ 1:26-27

ພຣະເຈົ້າ(ຄືພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ)ບັນດານໃຫ້ມາລິອາຖືພາໂດຍທຳນາງບໍ່ ເຄີຍສົມສູ້ກັບຊາຍຄົນໃດເລີຍ ລູກ 1:35

ເມື່ອບັງເກີດແລ້ວບຸດນັ້ນມີຊື່ວ່າ 'ເຢຊູ' (ແປວ່າ 'ພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ພົ້ນ') ລູກ 2:21

ເມື່ອພຣະເຢຊູໃຫຍ່ຂຶ້ນມາໂດຍປະສະຈາກບາບ ພຣະອົງໄດ້ຮັກສາຄົນເຈັບໃຫ້ດີແລະສອບຄົນ ໃຫ້ຮັກຊຶ້ງກັນແລະກັນ ລູກ 6:17-18

ຜູ້ນຳຫຼາຍຄົນຖືວ່າພຣະອົງເປັນອັນຕະ ລາຍຕໍ່ລະບົບການເມືອງແລະສາດສະໜາ ແຕ່ບໍ່ມີຜູ້ໃດໄດ້ພົບຄວາມຜິດຫຼື ຄວາມບາບໃນພຣະອົງເລີຍ ລູກ 23:4

“ຈຶ່ງຮັກພຣະເຈົ້າດ້ວຍສຸດຈິດສຸດໃຈຂອງ ເຈົ້າແລະຈຶ່ງຮັກເພື່ອນບ້ານໝື່ນ ຮັກຕົນເອງ” ລູກ 10:27

ໃນໂລກນັ້ນພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ດຽວທີ່ບໍ່ເຄີຍ ເຮັດບາບເລີຍ 1 ປດ 2: 21-22

ຕາມຄວາມຍຸດຕິທຳຂອງພຣະເຈົ້າ, ພຣະເຢຊູ (ຜູ້ບໍລິສຸດນັ້ນ)ບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງຮັບໂທດໃດໆເລີຍ, ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ສະມັກໃຈດ້ວຍພຣະອົງເອງທີ່ຈະ ຮັບໂທດແທນມວນມະນຸດເທິງໄມ້ກາງແຂນ ຍສ 10:18, 1 ປດ 2:24

“ດ້ວຍວ່າພຣະຄຣິດ...ໄດ້ສັນພຣະຊົນເທື່ອ ດຽວເປັນການສັນສຸດ ເພື່ອແທນຄວາມຜິດ ບາບ ຄືພຣະອົງຜູ້ຊອບທຳແທນຜູ້ຊອບທຳ ເພື່ອຈະໄດ້ນຳເຂົາທັງຫຼາຍໄປເຖິງພຣະເຈົ້າ” 1 ປດ 3:18, 1 ຍສ 1:9, ຍສ 3:16

ພຣະເຢຊູໄດ້ຍອມໃຫ້ມະນຸດປະທານຊີວິດພຣະອົງເທິງ ໄມ້ກາງແຂນ ຊຶ່ງການຕາຍຂອງພຣະອົງໄດ້ເຮັດໃຫ້ຄຳທຳ ນວາຍ 30 ກ່ວາຂສຳເລັດ ໂຍຮັນ ບົດທີ 18-21

Table with 4 columns: ຄຳທຳນວາຍ, ຮຳເລັດ, ຄຳທຳນວາຍ, ຮຳເລັດ. Lists Bible references for various events.

ຖ້າພະຍາມານໄດ້ຮູ້ກ່ອນວ່າພຣະເຢຊູຈະ ຊະນະຄວາມຕາຍເຊັ່ນນັ້ນ ມັນກໍຄົງຈະບໍ່ໃຫ້ ຄົງພຣະອົງໄວ້ທີ່ໄມ້ກາງແຂນ 1 ກລຫ 2:8

ຫຼັງຈາກພຣະເຢຊູໄດ້ບອກພວກສາວິກວ່າ ພຣະອົງຈະສະເດັດກັບມາອີກ ພຣະອົງ ກໍໄດ້ສະເດັດຂຶ້ນສູ່ສະຫວັນຕໍ່ພວກເຂົາ ຍສ 14:1-3 ກຈກ 1:9-11

ໃນອານາຄົດມະນຸດທຸກຄົນທີ່ປະຕິເສດພຣະເຢຊູຈະຕ້ອງຈັບຫາຍໃນຄວາມຜິດບາບ ຂອງເຂົາເອງ ຍສ 3:16-19

ຊຶ່ງເປັນບ່ອນທີ່ຈັດຕຽມໄວ້ສຳລັບມານຊາຕານແລະບໍລິວານຂອງມັນ ຟນມ 20:15&21:8, ມທ 25:41

ແຕ່ສຳລັບທຸກຄົນທີ່ສະພາບຕໍ່ພຣະເຈົ້າແລະກັບໃຈເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູຢ່າງຈິງໃຈ ກໍຈະລອດພົ້ນໄປສູ່ສະຫວັນໄດ້ 1 ຍສ 1:7

ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກໂລກຈົນໄດ້ປະທານພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງເພື່ອທຸກຄົນທີ່ ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດນັ້ນຈະບໍ່ຈັບຫາຍແຕ່ມີຊີວິດອັນຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ ຍສ 3:16

ປະຈຸບັນນີ້ມີຫຼາຍຄົນອ້າງວ່າພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ຂີ້ຕົວະ ຕົວທ່ານຈະຕ້ອງຕັດສິນໃຈເອງ ຖ້າພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ຫຼອກລວງຂີ້ຕົວະ ຈຶ່ງລົມເລື່ອງນີ້ສາ

ແຕ່ຖ້າພຣະເຢຊູເປັນພຣະເຈົ້າຜູ້ຮອບຮູ້ ແລະກ່າວແຕ່ ຄວາມຈິງຕາມຂໍ້ອ້າງຂອງພຣະອົງ... ການຕັດສິນໃຈຂອງຕົວທ່ານເອງຈະກຳນົດອານາຄົດຕະຫຼອດໄປຂອງທ່ານ

“ຂໍໃຫ້ທ່ານເລືອກເອົາລະຫວ່າງຊີວິດກັບຄວາມຕາຍ ລະຫວ່າງພຣະພອນກັບຄຳສາບແຂງ” ພະບັນຍັດສອງ 30:19

ທ່ານຈະຕັດສິນໃຈຢ່າງໃດກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູຄຣິດ? (ພຣະຜູ້ເນລະມິດສ້າງຈັກກະວານ) ທ່ານຈະປະຕິເສດຫຼືຍອມຮັບ? ນິຕິການຕັດສິນໃຈຄັ້ງສຳຄັນທີ່ສຸດໃນຊີວິດຂອງທ່ານ

ໃນເວລາທີ່ທ່ານຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະເຢຊູ ພຣະອົງຈະເປັນພຣະຜູ້ຊ່ວຍທ່ານ ຫຼື ເປັນຜູ້ຕັດສິນລົງໂທດທ່ານ?

ພຣະເຈົ້າພົບອກວ່າມີທາງໄປສູ່ຟ້າສະຫວັນຫຼາຍທາງດຽວ! ພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ: “ເອົາໃຈເຊື່ອເປັນທາງນຶ່ງ, ເພາະເປັນຊີວິດ ມີຜູ້ໃຫຍ່ຈາກທັງສອງເວົ້າກັນເປັນອາກາດທາງເລິກ” ໂຍຮັນ 14:6 ຜູ້ອື່ນຍົກໂທດບາບຂອງທ່ານບໍ່ໄດ້. ຈຶ່ງເຊື່ອວາງໃຈໃນພຣະເຢຊູນັ້ນ: 1 ຍອມຮັບວ່າທ່ານເປັນຄົນບາບ ໂຮມ 3:10. 2 ຈຶ່ງເຮັດມີ ໃຈຂັນຫລັງໃຫ້ຄວາມບາບ(ຄືກັບໃຈເສຍໄໝ) ກິຈະການ 17:30. 3 ເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູຄຣິດໄວ້ຕາຍເພື່ອທ່ານ ຖືກປັ່ງແລະຟື້ນ ຄົນມາຈາກຄວາມຕາຍ. ໂຮມ 10:9-10. 4 ອະທິຖານເຊິນພຣະເຢຊູເຂົ້າມາໃນໃຈຂອງທ່ານເພື່ອໃຫ້ພຣະອົງເປັນພຣະຜູ້ຊ່ວຍ ໃຫ້ພົ້ນແລະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງທ່ານ ໂຮມ 10:13. ເຊິນອະທິຖານດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້: “ຂ້າແຕ່ພຣະເຈົ້າ ຂ້າພະອົງເປັນຄົນຜິດບາບແລະຕ້ອງການ ການຍົກໂທດບາບ ຂ້າພະອົງເຊື່ອວ່າ ພຣະເຢຊູຄຣິດໄດ້ລົງພຣະໄລທິດແລະຕາຍເທິງໄມ້ກາງແຂນເພື່ອໂຕ່ປາບຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍກັບໃຈເສຍໄໝແລະເຊິນ ພຣະອົງເຂົ້າມາເປັນພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ພົ້ນແລະເປັນພຣະເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ.” ຖ້າທ່ານຮັບພຣະເຢຊູແລ້ວ ທ່ານກໍໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນຊີວິດໃໝ່ກັບພຣະເຢຊູຄຣິດແລ້ວ. ໃນຊີວິດໃໝ່ນັ້ນທ່ານຄວນປະຕິບັດດັ່ງຕໍ່ໄປ ນີ້: 1 ອ່ານພຣະຄຳພີທຸກໆມື້ເພື່ອຈະໄດ້ຮູ້ພຣະເຢຊູຫຼາຍຂຶ້ນ. 2 ອະທິຖານສົນທະນາກັບພຣະເຈົ້າທຸກວັນ. 3 ຊອກຫາໂບດ (ວິທານ) ຄຣິສຕະຈັກເພື່ອຮັບບໍລິສະມາແລະຮ່ວມນະມັດສະການພຣະເຈົ້າແລະສຶກສາພຣະຄຳພີຮ່ວມກັນ. 4 ເລົ່າເລື່ອງທ່ານ ໄປຖ່ານຂອງພຣະເຢຊູໃຫ້ຄົນອື່ນຟັງ. ຂໍພຣະເຈົ້າອ່ວຍພອນທ່ານ!